
Protokół nr 41/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 8 maja 2023 r. 

 

W posiedzeniu odbytym w Urzędzie Miejskim przy ulicy Żeromskiego 27 uczestniczyło 5 

członków komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Edward Lesiak - przewodniczący komisji 

2. Agata Parfianowicz – wiceprzewodnicząca komisji 

3. Waldemar Leszcz – sekretarz komisji 

4. Robert Goc – członek komisji 

5. Franciszek Przynoga – członek komisji 

Nieobecni: 

1. Halina Jędras – członek komisji 

 

W związku z wymaganą liczbą osób, obrady są prawomocne. 

 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyły osoby: 

1. Monika WOŁUJEWICZ – Skarbnik 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Iłowa za rok 2022 wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 

2022 oraz informacji o stanie mienia samorządowego za 2022 r. 

2. Wolne wnioski 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Skarbnik Monika Wołujewicz pokrótce streściła sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2022 rok wskazując najważniejsze jego wskaźniki i parametry, które charakteryzowały wykonanie 

budżetu w 2022 r. Zapoznano się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy za 2022 r. Izba nie wniosła zastrzeżeń do ww. sprawozdań finansowych. 

Radni komisji przeanalizowali poszczególne pozycje sprawozdania z wykonania budżetu gminy. 

Omówiono sprawozdanie finansowe jak i również przeanalizowano stan mienia Gminy Iłowa na 

dzień 31.12.2022.  

Na podkreślenie wymaga fakt, iż rok 2022 skończyliśmy z nadwyżką w pozycjach dochodów 

majątkowych. Należy zwrócić uwagę na nadwyżkę w wykonaniu dochodów majątkowych. Pozwala 

to w bliższej perspektywie planować zadania inwestycyjne na lata kolejne.  Należy zwrócić uwagę, 

iż w dalszym ciągu należy zachować ostrożność w obszarze wydatków bieżących wykonie, mogący 

wpłynąć na nadwyżkę lub deficyt środków budżetowych w obszarze finansowania bieżącego, tak aby 

została zachowana dyscyplina budżetowa, dająca elastyczność w planowaniu wydatków. 

Dane przedstawione przez panią Skarbnik zostały przedstawione dokładnie i przejrzyście, co 

pozwoliło radnym na sprawne rozpatrzenie sprawozdania z wynikiem pozytywnym.  

Po wnikliwej analizie sprawozdania finansowego za 2022 rok, radni Komisji Rewizyjnej 

sformułowali wniosek odnośnie udzielenia absolutorium Burmistrzowi.  

 

Spotkanie trwało od 15.00 do 16.30. 

 

              Sekretarz          Przewodniczący 


